
 P r o t o k ó ł  Nr  XIII/2003 
z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 30 pa�dziernika 2003r. 
w sali Nr 1 Urz�du Gminy w Stegnie. 

 
Sesj� otworzyła i prowadziła Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska, która powitała 
przybyłych go�ci oraz radnych. Przewodnicz�ca Rady stwierdziła, �e na stan 15 radnych w 
sesji uczestniczyło 14 radnych. 
Nieobecny na sesji był Radny Pan Nieckarz Paweł, a po przerwie o godz.10-tej przybył 
Radny Pan Kukułka Stanisław. 
Ad.pkt. Nr 2. 
Na Sekretarza obrad zaproponowano Radnego Pana Traczuka Andrzeja, który wyraził zgod� 
na pełnienie tej funkcji. Za kandydatur� radnego głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał si� 
od głosu. 
Ad.pkt. Nr 3. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska zapytała Pana Ogrodowskiego Mariusza z-c� Wójta 
czy wnosi zmiany do porz�dku obrad. Ze wzgl�du na to, �e nie wprowadza si� zmian 
przyst�piono do zatwierdzenia porz�dku obrad. Przewodnicz�ca Rady odczytała porz�dek 
obrad. Za przyj�ciem porz�dku obrad głosowało 13 radnych i przyj�ty został w nast�puj�cym 
brzmieniu: 
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno�ci obrad. 
2. Wybór Sekretarza obrad. 
3. Zatwierdzenie porz�dku obrad. 
4.Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji. 
5.Interpelacje i wnioski radnych. 
6.Informacja Wójta o pracy w okresie mi�dzy sesjami. 
7.Analiza mienia komunalnego. 
8.Funkcjonowanie �wietlic wiejskich. 
9.Podj�cie uchwał w sprawie: 
9,1 powołania ławników, 
9,2 zmiany uchwały Nr V/29/2003 Rady Gminy Stegna z dnia 31 stycznia 2003 roku w 
sprawie bud�etu gminy na 2003 rok, 
9,3 zmiany uchwały Nr XXX/253/2001 w sprawie ustalenia nale�no�ci z tytułu zwrotu 
kosztów podró�y słu�bowych radnych gminy, 
9,4 zmiany uchwały Nr XXXII/224/97 Rady Gminy Stegna z dnia 21 marca 1997 roku w 
sprawie okre�lenia zasad usytuowania na terenie gminy Stegna  miejsc sprzeda�y napojów 
alkoholowych, ustalenia liczby punktów sprzeda�y napojów zawieraj�cych powy�ej 4,5% 
alkoholu przeznaczonego do spo�ycia poza miejscem sprzeda�y i podawania tych napojów, 
9,5 udziału własnego gminy w finansowaniu przedsi�wzi�cia inwestycyjnego pn.: „Poprawa 
jako�ci wody pitnej i porz�dkowanie gospodarki wodno-�ciekowej w obszarze funkcjonalnym 
�uławy”, 
10.Informacja Przewodnicz�cej Rady i Wójta Gminy dotycz�ca zło�enia przez radnych i 
pracowników gminy oraz kierowników jednostek podległych o�wiadcze� maj�tkowych. 
11.Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
12.Sprawy ró�ne.  
Ad.pkt. Nr 4. 
Za przyj�ciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 13 radnych. 
Ad.pkt. Nr 5. 
Interpelacje i wnioski zgłosili nast�puj�cy radni: 
 



Radna Pani Iwona Bło�ska zwróciła si� z zapytaniem, kiedy b�dzie zako�czona budowa 
kanalizacji we wsi Jantar? Czy Pan Wójt mo�e okre�li� w przybli�eniu termin jej zako�czenia 
oraz czy mieszka�cy zgodnie z wnioskiem Rady Sołeckiej zostan� zaproszeni do odbioru 
kanalizacji, poniewa� maj� zastrze�enia co do jako�ci wykonanych prac jak i jako�ci 
pozostawionych dróg po tych pracach. 
Radny Pan Kleczewski Sebastian stwierdził, �e skierował do wójta interpelacj� na sesji w 
dniu 26.09.2003r. w sprawie opracowania dokumentacji na wykonanie kanalizacji wsi 
�uławki i Ksi���ce �uławy. Odpowied� ta go nie satysfakcjonuje, gdy� powinna zawiera� 
szczegółow�, szerok� informacj� o podj�tych działaniach zmierzaj�cych do załatwienia 
podnoszonego problemu wraz z uzasadnieniem. Prosi, aby odpowied� ta była pełn� 
odpowiedzi� na t� interpelacj�. 
Radny Pan Dragan Krzysztof poruszył spraw� dowozu dzieci we wsi Chor��ówka. Chodzi 
o to, aby autobus doje�d�ał 500 m dalej pod dom Pana Rutkowskiego i stamt�d dzieci 
zabierał.S� to dzieci Pana Rutkowskiego i Pana Kosa. 
Radny Pan Mirowski Józef zauwa�ył, �e na trasie Stegna-Mikoszewo, stoi cały czas woda. 
Chodzi oto, aby zebra� ziemi� z poboczy i wrzuci� na przyczep�. Koszt tego przedsi�wzi�cia 
nie jest du�y około 2 tysi�ce złotych. Na drodze robi� si� wyrwy, a gdy przyjd� mrozy 
samoczynnie droga ta si� zniszczy. Stwierdził, �e walczy z tym problemem od 5 lat. Rejon 
Dróg twierdzi, �e to było robione, ale nie ma efektu tej pracy. 
Ad.pkt Nr 5. 
Informacj� o pracy w okresie mi�dzy sesjami zło�ył Pan Mariusz Ogrodowski – Z-ca Wójta 
Gminy, który poinformował, w jakich spotkaniach uczestniczył: 

- spotkanie Zwi�zku Gmin Wiejskich, 
- spotkanie Zwi�zku Komunalnego w Malborku, 
- uczestnictwo we wr�czaniu nagród Wójta dla nauczycieli w zwi�zku z Dniem 

Nauczyciela, 
- spotkanie ze Stowarzyszeniem Gmin Wiejskich w Gda�sku, 
- spotkanie z przedstawicielami Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego w Gda�sku w 

sprawie przygotowania przyszłego sezonu letniego, 
- uczestnictwo dotycz�ce budowy Kolektora 	ciekowego, 
- spotkanie w sprawie uwag i zastrze�e� mieszka�ców wsi Jantar dotycz�cych Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego, 
- spotkanie z przedstawicielami Konsorcjum Energetycznego celem pozyskania 

korzystnych dotacji z Narodowego Funduszu Ochrony 	rodowiska,  
- spotkanie z firm� Fenix Nord w sprawie CPN przy wyje�dzie ze Stegny, 
- spotkanie z firm� Hartog w sprawie uchwał do projektu Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego, 
- spotkanie z Przedsi�biorcami i Przedstawicielami Pomorskich Przedsi�biorców w 

Nowym Dworze Gd.,  
- uczestnictwo w zebraniu wiejskim w Stegnie. 

Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska zwróciła si� do Wójta, aby poinformował Rad�, jakie 
nagrody i kto z nauczycieli otrzymał z okazji Dnia Nauczyciela. 
Pan Mariusz Ogrodowski Z-ca Wójta uzupełnił swoja wypowied� informuj�c, �e z Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Stegnie nagrod� otrzymała Pani Maria Małek oraz Pani Zuzanna 
Majewska, z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Drewnicy nagrod� otrzymał Pan Andrzej 
Michalczuk oraz Pani Anna Kunicka, ze Szkoły Podstawowej w Jantarze nagrod� otrzymała 
Pani Agata Suchecka, Pan Adam Wo�niak oraz Pan Hubert Nowicki, z Gimnazjum w 
Mikoszewie Pani Bogusława Majewska  



Ponadto Pan Michalczuk Andrzej otrzymał nagrod� Ministra Edukacji Narodowej, Pani 
Grutka Halina nagrod� Kuratora O�wiaty oraz Pani Nabrzyska Krystyna, która uhonorowana 
została Medalem Komisji Edukacji Narodowej. 
Ad.pkt. Nr  7. 
Analiz� mienia komunalnego przedstawił Pan Ogrodowski Mariusz –z-ca Wójta Gminy, która 
stanowi zał�cznik do niniejszego protokołu. 
Radny Pan Kleczewski Sebastian poinformował, �e w miesi�cu styczniu Komisja Bud�etowa 
analizowała mienie komunalne. Komisja zło�yła wniosek do wójta o opracowanie gminnego 
programu dotycz�cego zbycia nieruchomo�ci oraz drugi wniosek, aby cz��� nieruchomo�ci 
pozostawi� dla potrzeb gminy. Wol� wykupu mieszka� wyraziło wi�kszo�� lokatorów. Jest 
jeden problem, poniewa� wi�kszo�� lokatorów posiada zaległo�ci za czynsz. Nale�y zatem 
stworzy� mo�liwo�� odpracowania na rzecz gminy tych zaległo�ci. Warunkiem kupna 
nieruchomo�ci jest nie zaleganie z opłatami czynszu. W przedstawionej informacji wójt nie 
uwzgl�dnił tych wniosków. 
Pan Ogrodowski Mariusz z-ca Wójta zapewnił Pana Kleczewskiego, �e wnioski Komisji 
Bud�etowej zostan� przez niego uwzgl�dnione. W chwili obecnej mamy ch�tnych na kupno 
nieruchomo�ci w Przemysławiu. 
Pan Fidut podkre�lił, �e gmina nie ma pieni�dzy na remonty mieszka�. Nale�y stworzy� 
warunki, aby zby� nieruchomo�ci, które wymagaj� remontów. Je�eli kto� nie mo�e spłaci� 
czynszu niech go odpracuje. 
Drug� spraw�, któr� poruszył, jest sprzeda� działek budowlanych. Musimy przyj�� zasad�, �e 
nale�y sprzedawa� działki uzbrojone. Kwoty zwi�zane z uzbrojeniem powinny by� wliczone 
w cen� działek. 
Ad.pkt. Nr 8. 
Informacj� z funkcjonowania �wietlic wiejskich zło�yła Przewodnicz�ca Komisji ds. 
Społecznych Pani Iwona Bło�ska. Informacja ta stanowi zał�cznik do protokołu. 
Radny Pan Kleczewski Sebastian stwierdził, �e informacj� o funkcjonowaniu �wietlic 
wiejskich powinien zło�y� wójt gminy Pan Ogrodowski Mariusz. Jednak taka informacja nie 
została przez wójta przedło�ona.  
Pan Ogrodowski Mariusz uwa�a, �e Przewodnicz�ca Komisji Społecznej bardzo szczegółowo 
przygotowała informacj� o �wietlicach wiejskich.  
Pan Kleczewski poinformował, �e Komisja Bud�etowa równie� analizowała stan �wietlic 
wiejskich na terenie gminy w m-cu styczniu. Opracowała wnioski, które zostały 
przedstawione wójtowi gminy. Wójt nie odniósł si� do tych wniosków. Nale�ało opracowa� 
program funkcjonowania �wietlic wiejskich. Jest nie usatysfakcjonowany a jednocze�nie 
zawiedziony tym, �e wójt gminy nie odniósł si� do wniosków komisji, które zło�ył w 
miesi�cu styczniu. Przypomniał równie�, �e w miesi�cu pa�dzierniku mija termin zło�enia 
programu pozyskania �rodków dla funkcjonowania �wietlic. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska wyja�niła, �e wójt gminy dokona analizy wniosków 
zło�onych przez Komisj� Społeczn� i Komisj� Bud�etow� i w najbli�szym czasie przedło�y 
szczegółow� informacj�. 
Radny Pan Fidut Ryszard stwierdził, �e niepokoi go fakt, �e młodzie� szkól ponad 
podstawowych i Gimnazjum nie ma �adnych zaj�� rozrywkowo-sportowych w godzinach 
popołudniowych. 
Narzeka si� na brak �rodków finansowych. S� �rodki z funduszu alkoholowego, s� �wietlice 
prowadzone przez GOKSTiR oraz �wietlice �rodowiskowe. 	rodki te s� porozbijane i s� 
mniejsze efekty ich wykorzystania.  
Radny Pan Szyma�ski – zwrócił si� z pytaniem czy istnieje mo�liwo�� wygospodarowania 
pomieszczenia dla młodzie�y. Młodzie� ta musi sama zorganizowa� si�. 
Ad.pkt Nr 9,1. 



Radny Pan Szma�ski Waldemar poinformował, �e kandyduje na ławnika i w zwi�zku z tym 
nie b�dzie brał udziału w głosowaniu ani w dyskusji. 
Przewodnicz�ca Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do S�dów 
Powszechnych Pani Iwona Bło�ska odczytała protokół z posiedzenia zespołu, który stanowi 
zał�cznik do protokołu. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska zaproponowała Radnego Mirowskiego Józefa, 
Radnego Fur� Jerzego oraz Radnego Wagnera Jerzego do składu komisji skrutacyjnej dla 
przeprowadzenia wyboru ławników do S�dów Powszechnych.W/w kandydaci wyrazili zgod� 
na kandydowanie. Za przyj�ciem proponowanego składu komisji skrutacyjnej głosowało 8 
radnych, 3 radnych wstrzymało si� od głosu, 1 radny wyszedł w trakcie trwania Sesji. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska ogłosiła 5-cio minutow� przerw�, aby 
komisja si� ukonstytuowała. 
Po przerwie przybył Radny Pan Kukułka Stanisław. 
Przewodnicz�cym komisji został Radny Pan Mirowski Józef, który odczytał regulamin 
głosowania. W pierwszej kolejno�ci przyst�piono do głosowania na ławników do S�du 
Okr�gowego i S�du Pracy i Ubezpiecze� Społecznych w Gda�sku. Przewodnicz�cy komisji 
skrutacyjnej przedstawił kandydatów na ławników. Po rozdaniu kart do głosowania odczytał 
nazwiska radnych wg listy obecno�ci. Radni kolejno podchodzi do urny wrzucaj�c karty. Po 
przeliczeniu kart do głosowania Przewodnicz�cy komisji skrutacyjnej odczytał protokół z 
głosowania, który stanowi zał�cznik do protokołu. 
Nast�pnie przyst�piono do wyborów ławników do S�du Rejonowego w Malborku. Ponownie 
rozdano karty do głosowania i wg listy obecno�ci radni kolejno podchodzili do urny 
wrzucaj�c karty do głosowania. Po przeliczeniu kart przez komisj� skrutacyjn� jej 
Przewodnicz�cy odczytał protokół, który stanowi zał�cznik do protokołu. Ze wzgl�du na to, 
�e dwóch kandydatów na ławników do S�du Rejonowego w Malborku tj. Pani Neuman Irena 
i Pan Zawrotniak Lechosław uzyskali t� sam� ilo�� głosów i w zwi�zku z tym zgodnie z 
regulaminem głosowania przyst�piono do wyborów uzupełniaj�cych. Ponownie rozdano karty 
do głosowania wg listy obecno�ci. Radni kolejno podchodzili do urny wrzucaj�c karty do 
głosowania. Po przeliczeniu kart przez komisj� skrutacyjn� Przewodnicz�cy tej komisji 
odczytał protokół z głosowania, który stanowi zał�cznik do protokołu. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 
ławników. 

Przyj�to Uchwał� Nr XIII/88/2003 
w sprawie wyboru ławników 

Ad.pkt.Nr 9,2. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr V/29/2003 Rady Gminy Stegna z dnia 31 stycznia 2003r. w sprawie bud�etu 
gminy na 2003r. Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało 
14 radnych. 

Przyj�to Uchwał� Nr XIII/89/2003 
w sprawie zmiany uchwały Nr V/29/2003   

z dnia 31 stycznia 2003r. w sprawie bud�etu gminy na 2003r. 
Ad.pkt. Nr 9,3. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXX/253/2001 w sprawie ustalenia nale�no�ci z tytułu zwrotu kosztów podró�y 
słu�bowych radnych gminy. Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podj�ciem 
uchwały głosowało 14 radnych. 

Przyj�to Uchwał� Nr XIII/90/2003  
w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/253/2001 

w sprawie ustalenia nale�no�ci z tytułu zwrotu kosztów podró�y  



słu�bowych radnych gminy. 
Ad.pkt.Nr 9,4. 
Z-ca Wójta Pan Ogrodowski Mariusz zapoznał radnych z wniesionymi autopoprawkami do 
uchwały oraz uzasadnił konieczno�� podj�cia tej uchwały. Poinformował, �e projekt tej 
uchwały był szczegółowo omawiany na komisji oraz z Pełnomocnikiem ds. Rozwi�zywania 
Problemów Alkoholowych. Informacja stanowi zał�cznik do protokołu. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby 
punktów sprzeda�y napojów zawieraj�cych powy�ej 4,5% alkoholu przeznaczonych do 
spo�ycia w miejscu i poza miejscem sprzeda�y, okre�lenia zasad usytuowania na terenie 
gminy Stegna miejsc sprzeda�y, podawania i spo�ywania napojów zawieraj�cych powy�ej 
4,5% alkoholu, a tak�e wprowadzenia czasowego i stałego zakazu sprzeda�y, spo�ywania i 
wnoszenia napojów alkoholowych. Projekt poddano pod głosowanie. Za podj�ciem uchwały 
głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało si� od głosu. 

Przyj�to Uchwał� Nr XIII/91/2003 
w sprawie ustalenia liczby punktów sprzeda�y napojów zawieraj�cych powy�ej 4,5% 

alkoholu przeznaczonych do spo�ycia w miejscu i poza miejscem sprzeda�y, okre�lenia 
zasad usytuowania na terenie gminy Stegna miejsc sprzeda�y, podawania i spo�ywania 

napojów zawieraj�cych powy�ej 4,5 % alkoholu, a tak�e wprowadzenia czasowego i 
stałego zakazu sprzeda�y, spo�ywania i wnoszenia napojów alkoholowych. 

Ad.pkt. Nr 9,5. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie udziału 
własnego gminy w finansowaniu przedsi�wzi�cia inwestycyjnego pn.: „Poprawa jako�ci 
wody pitnej i porz�dkowanie gospodarki wodno-�ciekowej w obszarze funkcjonalnym 
�uławy”. Projekt uchwały poddano pod głosowanie.Za podj�ciem uchwały głosowało 14 
radnych. 

Przyj�to Uchwał� Nr XIII/92/2003 
w sprawie udziału własnego gminy w finansowaniu przedsi�wzi�cia  
inwestycyjnego pt.: Poprawa jako�ci wody pitnej i porz�dkowanie  
gospodarki wodno-�ciekowej w obszarze funkcjonalnym �uławy”. 

Ad. pkt. Nr 10. 
Bł�d! Nieprawidłowe ł�cze. odczytał informacj� o zło�eniu o�wiadcze� maj�tkowych przez 
pracowników Urz�du Gminy i kierowników jednostek organizacyjnych. Informacja stanowi 
zał�cznik do protokołu. Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała informacj� o 
zło�enia o�wiadcze� maj�tkowych przez radnych. Informacja stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. pkt. Nr 11  
Bł�d! Nieprawidłowe ł�cze. na interpelacje udzielił Pan Mariusz Ogrodowski z-ca Wójta Gminy: 

- budowa kanalizacji wsi Jantar musi by� zako�czona do ko�ca tego roku. Firma, która 
wykonuje kanalizacj� jest zobowi�zana do doprowadzenia dróg do stanu nale�ytego. 
Mieszka�cy wsi Jantar b�d� obecni przy odbiorze tych dróg, 

- przygotujemy szczegółow� informacj� na interpelacj� dla Radnego Pana 
Kleczewskiego Sebastiana , 

- interpelacja Radnego Dragana zostanie rozpatrzona. 
- Radny Kukułka Stanisław wnioskował, aby Komisja Społeczna zaj�ła si� tym 

problemem. 
- otrzymali�my pismo od dyrektora Zarz�du Dróg Wojewódzkich, �e w tym roku droga 

ta nie b�dzie robiona ze wzgl�du na brak �rodków finansowych. Do odpowiedzi tej 
odniósł si� ponownie Radny Mirowski, który zaproponował aby jeszcze raz wyst�pi� 
z zapytaniem do Zarz�du Dróg jaki jest koszt zebrania poboczy, a jaki b�dzie gdy 



droga ulegnie zniszczeniu? Pan Mariusz Ogrodowski obiecał, �e takie pismo 
wystosujemy. 

Ad.pkt.Nr 12. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska zwróciła si� do Z-cy Wójta Pana Ogrodowskiego 
aby poinformował Radnych o stanie zdrowia Pana Ranoszka-Wójta jednocze�nie �yczyła 
du�o zdrowia i szybkiego powrotu do pracy. 
Pan Mariusz Ogrodowski poinformował, �e Wójt Gminy jest ju� po operacji, czuje si� bardzo 
dobrze i jest ju� w domu. B�dzie na zwolnieniu lekarskim do ko�ca stycznia 2004r. i po tym 
terminie zamierza wróci� do pracy. 
Sołtys wsi Przemysław Pan Smokowski Zdzisław zapytał, kto nadzoruje budow� kanalizacji 
we wsi Przemysław? Studzienki kanalizacyjne nie s� zabezpieczone, brak jest nadzoru nad 
tymi pracami. 
Pan Mariusz Ogrodowski poinformował, �e z ramienia Urz�du Gminy sprawami budowy 
kanalizacji zajmuje si� Pan Stanisław Pietrkiewicz. Uczuli go na poruszane sprawy. Za 
wadliwie wykonane studzienek nie poniesie kosztów Urz�d Gminy, lecz Firma Budimex, 
która roboty te wykonuje. 
Sołtys wsi Chor��ówka Pan Roman Osowski zapoznał wójta jak wygl�da w rzeczywisto�ci 
sprawa dowozu dzieci do szkoły. 
Przewodnicz�ca Rady zaproponowała, aby powtórnie przeanalizowa� problem dowozu dzieci 
ze wsi Chor��ówka.. 
Sołtys wsi Drewnica Pan Fortas Marek zapytał, z czego to wynika, �e u�ytkownik własnego 
domu nie mo�e pali� szmat w piecu? 

- wnioskował, aby przedłu�y� godziny pracy Biblioteki w Drewnicy do 19-tej. 
-  zgłosił brak tablicy ogłosze� w Drewnicy. 

Pan Orgodowski  Mariusz wyja�nił, �e ustawa o ochronie �rodowiska okre�la te zasady, 
- tablica ogłosze� zostanie wykonana sposobem roboczym. 
Pan Keler zwrócił si� z pro�b� do Rady i Wójta Gminy o wystosowanie pisma do Lasów 
Pa�stwowych o anulowanie pisma, które wysłał były Wójt Gminy Pan Roman Pawłowski.. 
Prosił o rozwa�enie mo�liwo�ci przedłu�enia z nim umowy dzier�awy jeszcze na rok lub 
dwa. 
Przewodnicz�ca Rady poinformowała Pana Kelera, �e z tym problemem powinien zwróci� si� 
do Wójta Gminy, Rada nie jest władna do podejmowania takich decyzji. 
Radny Pan Marek Załuga zapytał, dlaczego nie otrzymał zawiadomienia na posiedzenie 
komisji na dzie� 27.10.2003r. 
Z-ca Wójta Pan Mariusz Ogrodowski przeprosił za ten incydent. 
Wobec wyczerpania porz�dku obrad Sesj� Rady uznano za zako�czon�. 
 
Protokołowała:                            Sekretarz obrad                    Przewodnicz�ca Rady 
Wamil Regina                              Traczuk Andrzej                  mgr D�bska Ewa 


